

# Dior institut

Au Plaza Athénée

---

## SOIN HAUTE-COUTURE DU MOIS

Le Dior Institut a le plaisir de vous proposer son

### LE GRAND SOIN VISAGE DIOR PRESTIGE

1H/ 1H15/ 1H30 - 220€/280€/330€

---

Ce soin associe un modelage du visage de 45 minutes à un modelage ciblé ovale, lèvres ou yeux de 15 minutes. En prélude, la peau est minutieusement nettoyée et purifiée, pour la rendre plus réceptive aux pouvoirs de régénération et de perfection de la Rose de Granville. Ensuite, des gestes dynamiques de haute précision désamorcent les tensions liées aux agressions de la vie quotidienne et stimulent la régénération de la peau. Elle retrouve volume, souplesse et confort. L'architecture du visage est comme restaurée.

Nous sommes heureux de vous accueillir au Dior Institut au Plaza Athénée.

Pour plus d'informations ou pour effectuer une réservation, merci de contacter:

Extension 65 35  
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com

---

## COUTURE TREATMENT OF THE MONTH

Dior Institut is pleased to present

### DIOR PRESTIGE GRAND FACIAL TREATMENT

1H/ 1H15/ 1H30 - €220/€280/€330

---

This treatment combines a 45-minute facial massage with a 15-minute sculpting massage that specifically targets the facial contour, lips or eyes. To prepare the skin, it is minutely cleansed and purified, making it more receptive to the regenerative and perfecting power of the Rose de Granville. Next, high-precision dynamic strokes release the tensions arising from daily life as they stimulate the skin's regeneration. Plumpness, suppleness and comfort are restored to the skin. The face appears restructured.

We look forward to welcoming you to Dior Institut au Plaza Athénée.

For more information or to make a booking, please contact:

Extension 65 35  
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com